沙田302管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

本公司檔號: ST302/NTT/BRP/21/0100 致:碧濤花園第一期雅碧閣各業戶

重要通告

有關: 雅碧閣拆棚事宜

由 2021 年 3 月 1 日起,承建商榮利將安排拆除雅碧閣 ABCD 單位棚架。拆棚期間,請盡量使用上/下車場出入大廈。如拆棚後業户仍有任何問題,可通知管理處跟進。

如有任何查詢請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。多謝合作!

碧濤花園第一期管理處

2021年2月26日

TO: Owners / Occupiers of Abbey Court, Pictorial Garden Phase 1

Date: 26th February 2021

Important Notice

Re: Demolition of the scaffolding

Starting from 1st March 2021, the Renovation Contractor WinLee will arrange the demolition of the scaffolding of ABCD unit of Abbey Court. During the demolition period, please try to use the upper/lower entrance of Car-parking floor to enter and exit the building. If the Owners / Occupiers still have any problems referred to the renovation works after the demolition of the scaffolding, please notify the management office for follow-up.

Should you have any enquiries, please contact our office at 2646 1859. Thanks for your cooperation!